
 

 

Z Á P I S 
 

z 6. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 04.05.2023 

 
Dne 04.05.2023 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:00 hodin 

 

Přítomni:            Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter, 

Ing. Tomáš Matějček 

  

Omluveni:          Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf  

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté:  Jitka Peřina – místopředsedkyně výboru Sportovní unie Karlovarska z.s. 

 Martin Dušek – náměstek primátorky města 

 Stanislav Štípek – předseda Sportovní unie Karlovarska a zástupce FC Slavia K.V. 

  

 

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Řádné žádosti o dotace na rok 2023 (TK Lokomotiva, JK Karlovy Vary – Stará Role) 

4. Mimořádná žádost o dotaci na rok 2023 – TJ Slovan Karlovy Vary 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart a přivítal přítomné hosty.  

 

 

1. Schválení programu 

 

Program jednání byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter,  

 Ing. Tomáš Matějček 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání komise  

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter,  

 Ing. Tomáš Matějček 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

3. Žádosti o dotace na rok 2023  

 

 Tenisový klub Lokomotiva Karlovy Vary, z.s. 

 Martin Dušek informoval členy komise: 

 o jednání primátorky města se zástupci Tenisového klubu Lokomotiva; 

 o článku, který byl zveřejněn v radničních listech, kdy byla zveřejněna informace o 

skutečnosti, že Tenisovému klubu Lokomotiva bylo město nuceno pozastavit dotace, neboť 

mimořádné požadavky tohoto klubu vedly k požadavku na doložení hospodaření za rok 

2022. 

 Jitka Peřina informovala členy komise:  

 o skutečnosti, že Tenisový klub Lokomotiva má pouze 4 členný výkonný výbor. Dle stanov 

tohoto spolku má však výkonný výbor mít počet členů 5.   

 o tom, že za poslední 3 roky spolek Tenisový klub Lokomotiva nepředložil roční závěrky. 

 

Komise doporučuje radě města neposkytnout dotaci na rok 2023 z důvodu nesplnění podmínek pro 

udělení dotace. 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter,  

 Ing. Tomáš Matějček 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 Jezdecký klub Karlovy Vary – Stará Role z.s. 

Žádost bude projednána na příštím jednání komise.  

 

 

 

4. Mimořádná žádost o dotaci na rok 2023 – TJ Slovan Karlovy Vary, z.s.  

 

Komise se zabývala mimořádnou žádostí spolku TJ Slovan Karlovy Vary, z.s.  který žádá   o poskytnutí 

dotace ve výši 25.000 Kč na úhradu nákladů spojených s projektem „MČR dvojic mužů v kuželkách 

2023“ 
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Komise navrhuje podpořit žádost subjektu TJ Slovan Karlovy Vary, z.s.  částkou  15.000 Kč na úhradu 

nákladů spojených s projektem „MČR dvojic mužů v kuželkách 2023“. 

 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter,  

 Ing. Tomáš Matějček 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 265.000 Kč.  

 

 

5. Různé 

 

Členové komise hodnotili průběh Slavnostního vyhlášení sportovce statutárního města a okresu Karlovy 

Vary za rok 2022. Všichni se shodli na tom, že slavností večer proběhl v naprostém pořádku. Jediným 

nedostatkem byla vypnutá klimatizace v sále.  

Členové komise diskutovali o možnosti zorganizovat ples pro sportovní kluby v Karlových Varech. 

Sportovní komise doporučuje podpořit konání plesu sportovců napříč kluby působící v Karlových Varech.  

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční potřeby komise.     

 

 

 

 

 

 

Dne: 05.05.2023 

Zapsal: Gabriela Kavková        __________________ 

           

 

                                                                          

                                            __________________ 

 Mgr. Viktor Linhart  

   předseda komise 


